
Acta de la Junta de Veïns de Cabrianes 

 

ACTA núm. 6 de la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell del Poble de 
Cabrianes, que va tenir lloc en la 1a convocatòria el dia 27 de juny de 2022, al local de 
l’AAVV, de Cabrianes, C/ Til·lers s/n. 

 

      Presidenta 

     .- Sra. Neus Solà 

 

       Vocals: 

 
.- Sr. Benjamí Oller (ERC) 

 .- Sr. Lluís Ruiz (ERC) 
.- Sr. Jordi Puig, President de l’AAVV de Cabrianes  

.-Sr. Lluís Ubach (ERC) 
.- Sr. Lluís Trulls, Alcalde Pedani 

 
 

Excusa la seva presència el Sr. Josep Crispi (Fem Poble), 
el Sr. Enrique Sánchez (Junts per Sallent, Cabrianes i Cornet) 

 

 

Secretària: 

Núria Creus Rodoreda  

 

Essent el dia 27 de juny de 2022, a les 20:15 hores, es reuneixen a la Rectoria Vella (C/ 
Til·lers, s/n) sota la presidència de la Sra. Neus Solà i l’assistència de les persones a 
dalt esmentades i que pel seu nombre representen quòrum suficient de la Junta de Veïns 
del Consell de Poble de Cabrianes i actuant com a secretària la Sra. Núria Creus 
Rodoreda, amb la finalitat de portar a terme la sessió per a la qual han estat convocats 
reglamentàriament. 

Obre la sessió la Sra. Neus Solà, donant la benvinguda a tots els assistents. 

Després d’oberta la sessió, es passa a debatre els assumptes que es relacionen a l’ordre 
del dia, i s’adopten els següents: 

 

 

 



 

 

ACORDS 

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta núm. 4 i 5 del 25 d’abril i el 16 de maig de 2022. 

Es fa lectura i votació de les actes corresponents a les sessions ordinàries de la Junta 
de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes, del dia 25 d’abril de 2022 i el 16 de maig 
de 2022 i s’aproven. 

 

2. Seguiment dels temes tractats en passades reunions. 

El Sr. Benjamí Oller posa de manifest les queixes formulades per diferents veïns en 
relació l’estat en que han quedat els embornals després d’executar les tasques de 
formigonat de la carretera.  

Els membres de l’OTP en termes generals lamenten la manca d’informació 
proporcionada als veïns i de coordinació en relació als diversos treballs que es preveuen 
dur a terme a la carretera, com l’asfaltat i la instal·lació dels conductes de la fibra òptica. 

S’acorda informar a l’Alcalde de la situació a l’efecte de que es doni trasllat al 
departament de carreteres. 

El Sr. Benjamí Oller informa que l’agutzil ha rebut una formació de treballs en alçada. 
Es proposa estudiar l’adopció de mesures de prevenció de riscos laborals, com la 
instal·lació de línies de vida. 

El mateix membre de l’OTP informa de la conversa mantinguda amb l’empresa 
containers del Berguedà en relació a la construcció d’una tanca vegetal. S’acorda donar 
trasllat de la previsió d’iniciar els treballs a l’arrendatari de la finca del patronat, el Sr. 
Picañol. Així mateix s’acorda preguntar als serveis tècnics municipals sobre la necessitat 
de demanar llicència d’obres. 

La Presidenta informa que ja s’han comprat els fanals del C/ Ginesta. Quan l’empresa 
els subministri, la brigada els instal·larà, juntament amb el mirall. 

Es valora destinar el fresat sobrant dels treballs executats a la carretera, al camí que hi 
ha darrera a l’ABYCER i que va direcció al riu, al camí que va direcció a la granja dels 
vedells i al camí que va al carrer de baix. S’acorda tractar aquest assumpte amb l’Alcalde 
de Sallent i amb els veïns per raons organitzatives. 

El Sr. Jordi Puig informa que s’ha fet alguna actuació en el circuit de bicicletes. 

 

3. Assumptes sobrevinguts 

No n’hi ha. 

 



4. Establir properes dates de reunió 

La propera reunió serà el 18 de juliol i el 26 de setembre. 

 

3. Precs i preguntes. 

No n’hi ha. 

 

 

I sense altres assumptes a tractar, s’aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 
són les 21:30 hores i s’estén la present acta, de la que com a Secretària en dono fe. 

 


